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Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Inger Sjöberg PRO Farsta centrum 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Tjänstgörande ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

   

Ersättare Marianne Rosén PRO Sköndal 

 Sven Engström PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Förhinder Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

   

   

   

Tjänstemän Päivi Kabran avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 17 oktober. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 17 september 2012 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 25 oktober 2012 

Ärende nr 4: Boulebanor i Farsta – svar på medborgarförslag 

Trots sitt stora engagemang för boule höll rådet med om förvaltningens 

bedömning att det finns tillräckligt många utomhusbanor i stadsdels-

området. Däremot har rådet sedan flera år tillbaka drivit kravet på en hall 

för spel inomhus, som en förebyggande folkhälsoinsats för seniorer. 

 

Ärende nr 10: Uppföljning av kommunala vård- och omsorgsboenden – Farsta  

Rådet beklagade att de boende inte får så mycket tid med sjukgymnast. Mer 

generellt tyckte man att det är glädjande med detta positiva resultat efter 

övergången till kommunal drift. På fråga från rådet lovade förvaltningen 

återkomma med besked när det gäller den planerade avvecklingen av 

boendet och flytt till nya lokaler. 

 

Ärende nr 11: Enklare att söka föreningsbidrag 

Rådet uttryckte glädje över den föreslagna förenklingen av ansöknings-

förfarandet. Samtidigt poängterades att vad som behövs är mer pengar. 

 

Ärende nr 16: Den gröna promenadstaden – svar på remiss från 

stadsbyggnadsnämnden 

Rådet tyckte att det i och för sig vackra dokumentet hade väl mycket fokus 

på innerstaden. Man passade också på att understryka att parkmark inte får 

naggas i kanten vid nybyggnation. 

 

Ärende nr 18: Trygg i Farsta 2011 – rapport från socialnämnden 

Rådet undrade över några mycket märkliga formuleringar på sidan 23 i 

rapporten, där socialnämnden bland annat redovisar ”andel personer som 

upplever att kvinnor som antastas i stor utsträckning stör ordningen i 

området där de bor”. Det är ju knappast de antastade kvinnorna som stör 

ordningen, påpekade rådet och önskade att socialnämnden formulerar om 

detta till nästa års enkät och rapportering. 

 

Ordförande Barbro Karlsson berättade från ett möte med söderortspolisens 

seniorråd, där hon och vice ordförande Stig Åström ingår. Seniorrådet 

samlas cirka tre gånger per år. Vid det senaste mötet berörde polisen 

oroshärdarna Farsta strand och Gullmarsplan, men betonade samtidigt att 

det inte är farligt för pensionärer att gå ut – pensionärer är inte mer 

drabbade än andra åldersgrupper av brott utomhus. Dock kan det vara bra 

att undvika att kvällstid ta ut pengar vid bankomater.  



SID 3 (3) 

 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Nya äldreomsorgschefen Päivi Kabran presenterade sig och berättade lite om 

sin bakgrund. Rådet hälsade Päivi varmt välkommen till Farsta. 

 

Rådet bestämde att Inger Sjöberg och Ove Svensson får representera rådet vid 

stadsdelsnämndens planeringsdagar den 27-28 november, då verksamhetsplan 

och budget för 2013 kommer att diskuteras. 

 

Balanslistan över utestående frågor gicks igenom. Kvalitetsseminariet kommer 

att anordnas i början av nästa år, likaså nästa möte med nämndens presidium. 

 

Ove Svensson ställde en fråga om privata utförares försäkringar vid till 

exempel egendomsskador hos deras kunder. Frågan ställdes utifrån en händelse 

där en privat hemtjänstutförare orsakat en skada på en toalettstol och enligt 

uppgift hänvisat kunden att lösa detta med hjälp av sin egen hemförsäkring. 

Förvaltningen lovade återkomma med information. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Atrium Ljungbergs svar på rådets frågor vid föregående möte anmäldes – 

se bilaga. Ove Svensson kommenterade att den lågt hängande skylten nära 

O’Leary’s nu har tagits bort men att stolpen lämnats kvar och att faran 

därmed kvarstår. En skylt om hastighetsbegränsning till 30 km/tim måste 

sättas upp vid infarterna till centrum, annars tar bilister för givet att det är 

50 km/tim som gäller även där. Ove undrade också varför Atrium vid sitt 

besök hos rådet gav beskedet att parkeringsplatser med mera kommer att 

målas under hösten, när det nu av deras svar framgår att detta kommer att 

göras först nästa år. 

 

Stig Åström med flera tog upp behovet av skyltning om cykling i centrum 

– vad gäller, och vem har mandat att skylta och förhindra olovlig cykling?  

 

Stig berättade även att stadsbyggnadskontorets förslag om en ny ICA-affär 

i Farsta centrum nu ställs ut på stadsdelsbiblioteket. 

 
§ 6 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


